

June 14, 2024

Here's an update on Local Booking References for Exports from Ningbo, China

Dear Valued HL Customers,

To simplify and streamline the export booking process, we would like to inform you that Hapag-Lloyd will eliminate the use of local booking references for export shipments from Ningbo with effective of July 8, 2024 12:00 pm based on container gate in date.

Below are details:

- Starting on July 8, 2024 (12:00 pm), please use our Master BL number (HLCUXXXXXXXXXXXX) for arranging export container gate in and customs clearance.
- If a shipment is expected to gate in before July 8, 2024 (11:59 am), local booking reference number will still be required.

Please kindly note that though the local booking reference number is eliminated, terminal charges settlement, and ship agent pre-manifest transmission still need to be handled by a class A freight forwarder.

Please reach out to our customer service team at China@service.hlag.com for more details.

尊敬的赫伯罗特客户，

为了简化宁波出口订舱流程，赫伯罗特将于 2024 年 7 月 8 日起 (12:00pm)（进港日期）取消宁波本地预订参考号(小提单号)。

以下是详细信息：

- 从 2024 年 7 月 8 日(12:00pm)起，请使用赫伯罗特的大提单号 Master BL number (HLCUXXXXXXXXXXXX) 安排出口集装箱进港和报关。
- 如果您在 2024 年 7 月 8 日之前订舱并且预计 7 月 8 日 (11:59am)之前进港，请继续提供小提单号码。

尽管小提单号被取消，但码头费用结算和船舶代理预配舱单传输仍需由当地订舱代理处理。

如您有任何问题，请通过邮件China@service.hlag.com 联系我们客服团队。